
Referat nummer 8-2011
Telefonmøte, 08.09.2011 klokken 1920-2040
(Vi hadde igjen store problemer med å få koblet telefonene opp og brukte 20 
minutter på det)
Deltakere: Bjørn Wæhre, Grete Olavessen, Grete Skeie, Lisbeth Haugsdal og Trude 
Holmen. Fravær: Sissel Tangnes og Enisa Ibrahimi

Sak 
53-11 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak Godkjent med et par endringer som følge av lederskiftet. 

Sak 59-11 a ble tatt først.

54-11 Godkjenning av referat 
Vedtak Godkjent 

55-11 Avtale med Finn.no
Vedtak Utsetter saken fordi det pr dags dato bare er Arne som vet noe om 

dette.

56-11 Tilbud fra Telenor på møtetelefoner

Vedtak I den siste tiden har telefonene stadig sviktet, og batterikapasiteten er 
omtrent på null. I tillegg har vi brukt svært mye tid på oppkobling 

Grete S har fått tilbud om nye Telenor møtetelefoner. Pris ca 12000 pr 
år (inklusiv all bruk) + prisen for nye telefoner uten binding. I løpet av 
ca to år vil vi derved betale det samme som vi gjør i dag, deretter vil vi 
trolig spare penger.

Vi går for løsningen, men prøver å få kjøpt så enkle billige telefoner 
som mulig.

57-11 Brev til medlemmer/oppdrettere med forespørsel om aktiviteter 

Vedtak Styret har fått en del svar fra medlemmene, men på grunn av Styrets 
spesielle situasjon må vi dessverre la innspillene ligge litt til vi har 
bedre mulighet til å ta stilling til sakene. Vi beklager dette.

58-11 Dogs4all 

Vedtak Ikke noe nytt.

Status utstillinger/komitee

Vedtak Årets hovedutstilling var vellykket, og Styret sier seg godt fornøyd 
med gjennomføringen.

59-11 Eventuelt:
a) Styrets sammensetning
b) Poengberegning årskonkurransen, brev fra XX
c) Årskonkurransene
d) Møtedag framover

Vedtak a) Styret ønsker å gå ut på nettet så snart som mulig med 
informasjonen om at Arne har trukket seg av personlige 
årsaker. Styret konstituerte Bjørn Wæhre som ny leder



b) Hvis utstillingskonkuransen opprettholdes i 2012 trekker Styret 
de nye reglene som gjaldt fra 2010 for poengberegning i 
årskonkurransen. Dette gjelder punktet der det tildeles 
ekstrapoeng til vinnere av junior og unghundklasse ved NKK 
utstillinger. Årsaken er at denne regelen har hatt utilsiktet 
virkning.

c) Styret valgte å gå inn for at vår rase skal få være med på NKK 
konkuransen, og ser at den i stor grad dekker 
konkurransebehovet for vår rase. Styret vurderer derfor å 
trekke utstillingskonkurransen fra og med 2012. NKK har fra i 
år en tilsvarende konkurranse, og Styret har fått flere 
henvendelser på at årskonkurransen ikke tilfører rasen og 
Sheltiemiljøet noe positivt. Utregningene er en stor og 
komplisert jobb.

d) Første mandag i hver mnd blir fast møtedag.

Ask 08.09.2011 Trude Holmen


